
Protokół nr 4 z zebrania Rady Rodziców w dniu 01.12.2016, godz. 18.30 

1. Powitanie zebranych i sporządzenie listy obecności ( załącznik) 

2. Zatwierdzenie drogą głosowania protokołu z zebrania RR nr 3. 

3. Ustalenie daty następnego zebrania RR, 12.01.2017 

4. Kiermasz. Z racji organizacyjnej zostanie podzielony na 2 tury: 

• 6-7.XII sprzedaż obnośna kartek świątecznych przez samorząd uczniowski. 800 sztuk, druk 
załatwiony przez mamę z 0B, cenę sprzedaży uczniom ustalono na 2 zł. Dyskusja, jak 
poinformować rodziców o akcji kartkowej (Librus, maile do rodziców, plakaty w szkole). 

• 13-14.XII sprzedaż fantów. W obiegu lista gdzie można się zapisać na dyżury na stoisku. 
Wkład RR w zrobienie fantów ok. 600 zł. 

Zaplanowanie szczegółów organizacyjnych Kiermaszu Świątecznego. 

5. Dyskusja, jak komunikować działania i plany RR rodzicom. 

6. Dyskusja, jak komunikować działania i plany RR nauczycielom.  

7. Poprawa komunikacji wewnątrz RR – prośba o wypowiadanie się na każdy temat poruszany w 
e-mailach, używanie też SMSów to kontaktów pomiędzy członkami RR. 

5. Informacja nt. nieudanej próby zdobycia Budżetu Obywatelskiego (suges`a, by w komunikacji 
z rodzicami zwrócić uwagę, że zdobyliśmy 25% głosów tego, co zwycięski projekt) oraz 
rozmowa nt. możliwych form głosowań w konkursie Szkoła Małego Inżyniera. 

6. Ustalono, by wnioskować do Dyrekcji, aby na sztalugach szkolnych służących informacji przy 
wejściu nie było ofert komercyjnych. 

7. Usługi foto - po zaciągnięciu opinii w poszczególnych klasach RR pozostawia dowolność 
nauczycielom i klasom skorzystania z usług firmy Mawi. Zastrzega sobie jednak brak 
wyłączności na usługi foto i to aby oferta (przykładowe zdjęcia) przedstawiana była rodzicom 
w czasie zebrań klasowych a nie rozdawana dzieciom. 

8. Zatwierdzenie planu finansowego szkoły - do wglądu wszystkich przedstawicieli RR. 

9. Do wglądu odpowiedz n- pismo od Burmistrza nt. braku decyzji dot. zagospodarowania 
powstającej II części kompleksu szkolnego w świetle decyzji władz RP o wygaszaniu gimnazjów 

10. Rozmowa “czy i jak reagować na prośby o dorywczą pomoc finansową, np. koszt wycieczki 
klasowej dla ubogiego ucznia”. Propozycja, by to Prezydium bez potrzeby konsultacji z całą RR 
reagowało na takie prośby i wspomagało finansowo potrzebujących, po weryfikacji np. u 
psychologa czy nauczyciela. Zostanie sporządzony protokół w tej sprawie. 

Protokołował 1. część zebrania: Krzysztof Kopczyński 



11. Dyskusja na temat bezpieczeństwa dzieci w szkole - dyżurów nauczycieli, zasięgu monitoringu 
szkolnego, kontroli dzieci w szatniach wf. Potrzeba dalszych działań w tej sprawie szczególnie przy 
budowie drugiego kompleksu. 

12. Problem parkowania rodziców w niedozwolonych miejscach. Głosowanie nad opublikowaniem na 
stroni szkoły informacji na ten temat. 

13. Bezpieczeństwo i organizacja odprowadzania dzieci z i do autobusu szkolnego.  


